

Steven Wang 王曉

中文藝術家簡曆：王曉鏜，原名王曉，字弘二，号三奇堂主，上世紀60年代出生於中國江西，現定居香港。1993年畢業于廣州中國民族民間藝術專業學校，2004年畢業於北京大學光華管理學院高層經理工商管理碩士班，2013年畢業于中國國家畫院高級研修班。現任香港畫家協會主席。在山水畫創作道路上深受元四家的影響。其作品多次發表于各類學術專刊上，多次參加各類學術邀請展及個展，並出版有《王曉山水畫集》、《意韻——小寫意山水畫集》、《藝術家·王曉國畫作品集》等。

Xiaotang WANG, formerly known as Xiao WANG, whose pseudonyms include Hong Er, San Qi Tang Zhu (Chief of Sanqitang Art Gallery), was born in Jiangxi, China in the 1960s and lives in Hong Kong now. He graduated from Guangzhou National Folk-Art School in 1993 and from the Master of Business Administration of Senior Managers, Guanghua School of Management, Peking University in 2004. In 2013, he graduated from the Advanced Seminar of China National Academy of Painting. Xiaotang WANG is currently the chairman of Hong Kong Artists Association. He was deeply influenced by the Four Masters of Yuan Dynasty on the way of landscape Chinese painting creation. His works have been published in various academic journals for many times. He has participated in various Academic invitational exhibitions and solo

exhibitions on many occasions. He has published works such as Wang Xiao's Landscape Painting Collection, Lingering Charm - The Collection of Freehand Brushwork and Artist Xiao Wang's Collection of Chinese Paintings, etc.